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Geacht college,  

 

De reden dat we ons tot u richten is vanwege het alarmerende bericht dat onze demissionaire 

minister van Justitie en Veiligheid, het huidige systeem van alarmering voor rampen/luchtaanvallen 

e.d. per 2025 wil gaan afschaffen.1 

Juist in een tijd dat mensen zich meer zorgen maken om hun veiligheid, oplopende internationale 

spanningen en meer extreem lijkt het opdoeken van een veiligheidssysteem juist het 

tegenovergestelde van wat we te doen hebben. 

Daarom hebben we de volgende vragen. 

1. Hoe kijkt de Veiligheidsregio tegen het verdwijnen van het luchtalarm aan? 

2. Bent u, net als de PvdA, tegen het verdwijnen van dit alarm? 

3. Er wordt gesproken dat NL-alert een dekking heeft van 92% en het luchtalarm van 75%. 

Gelden deze percentages ook voor onze regio? 

4. Het is aannemelijk te veronderstellen dat een combinatie van beide systemen een nog hoger 

dekkingspercentage zal hebben. Zijn er zover u weet, cijfers hoe een combinatie van 

systemen zal uitpakken? 

5. Zouden er kosten aan verbonden zijn om in onze veiligheidsregio het luchtalarm te 

behouden in onze gemeente dan wel veiligheidsregio? En heeft u zicht op deze kosten? 

6. We maken ons met name ook zorgen over de mensen die laaggeletterd zijn (1 op de 6 

mensen van 18 jaar en ouder). De NL-Alert melding is namelijk een volledig geschreven tekst. 

Bent u voornemens bij een definitieve afschaffing van het luchtalarm extra aandacht aan 

deze groep te besteden hoe we hen goed kunnen bereiken bij noodsituaties? 

7. Bent u het met ons eens dat ook ouderen en jongeren geraakt kunnen worden door afschaffen 

luchtalarm omdat zij niet altijd over een mobiele telefoon beschikken? 

 

 

                                                      
1 https://nos.nl/artikel/2511033-maandags-luchtalarm-gaat-volgend-jaar-verdwijnen-nl-alert-
neemt-het-over 

https://nos.nl/artikel/2511033-maandags-luchtalarm-gaat-volgend-jaar-verdwijnen-nl-alert-neemt-het-over
https://nos.nl/artikel/2511033-maandags-luchtalarm-gaat-volgend-jaar-verdwijnen-nl-alert-neemt-het-over


 
 

8. Omdat er nog over gestemd moet worden in de Tweede Kamer, zijn wij ook voornemens om 

onze Tweede Kamer fractie een brief te sturen met het verzoek het luchtalarm te behouden. 

Kunt u toezeggen dat ook u, uw invloed in zowel de Veiligheidsregio als in de VNG gebruikt 

om het verdwijnen van het luchtalarm tegen te gaan? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Henri Borgignons 

Raadslid PvdA 

 


